
Verslag vergadering Bewonersplatform Kwenenbos – maandag 08 januari 2024 
Aanwezig: Bas, Horst, Danny, Erna, Willy 
Verontschuldigd: Rik 
 

1. Verslag vorige vergadering  
Wordt uitgesteld naar de vergadering van februari 2024. 

 
2. Stemming bestuur  

Blijkt uiteindelijk niet nodig (zie afsprakennota). 
Willy vraagt dat alle leden van het bwp vol enthousiasme verder werken in 2024. 

 
3. Bankrekening: 987,74 euro. 

De tussenkomst van de gemeente voor werkingsjaar 2024 is aangevraagd.   
Willy vroeg aan de gemeente waarom er de laatste jaren minder is uitbetaald dan 
vermeld in de afsprakennota van 2020. 

 
4. Werkgroep Welbevinden 

Project E17 
Facebookpost op “Ge zijt van Merelbeke” heeft 40 reacties opgeleverd.  
Scan QR-code: 
- 55 reacties waarvan 32 unieke scans.  
- 72% hiervan hoort het geluid. 
- 39 mensen willen op de hoogte gehouden worden. 
Het toenemende geluid valt vermoedelijk te verklaren door: 
- fluisterasfalt werd vervangen door gewoon asfalt 
- plaatsing van geluidspanelen op andere plaatsen waardoor er nu meer lawaai is. 

 
Flyeren: weekend 14/01/2023.  

 
Trage Weg: Bergwegel – Wilgenstraat 
Volgens Miguel Vanhoecke vraagt de gemeente advies aan vzw Trage Wegen. Hij 
brengt dit item alleszins op de milieuraad in februari. 

 
Bas vraagt na bij vzw Trage Wegen of en hoe deze weg op de wegenatlas staat (Bas) 

 
5. Werkgroep Mensen samenbrengen 

Exitcafé: er is dit jaar geen nieuwjaarsreceptie geweest, daarom wil Willy dit  graag 
laten doorgaan. Hij zal dit evenement organiseren, het project trekkken en de 
werkgroep uitnodigen. 
Danny vraagt na bij de harmonie of er kan gespeeld worden tijdens dit evenement. 
 

6. Werkgroep Inspraak & Participatie 
Navraag demografische gegevens Kwenenboswijk: wij wachten op de reactie van de 
gemeente. 
 
 
 



7. Varia 
- Er is een nieuwe participatieambtenaar (Charlotte). Bas zal haar uitnodigen op de 
vergadering van februari. 

 
- E-mail van een bewoner over parkeren op de gelijkgrondse/verhoogde berm 
Een terugkerend fenomeen ondanks de sensibiliserende maatregelen van de 
gemeente. 
Bas vraagt aan de mobiliteitsambtenaar wat de gemeente met deze informatie zal 
doen.  

 
- Afscheid Roger/Eric: Erna zorgt voor een kaartje en een afscheidscadeautje. 

 
- Bas zal nieuwe teksten voor de website delen. Alle ideeën om het bwp online en 
offline in de kijker te zetten, zijn welkom. 

 
- Volgende vergadering: 

o Ma 12/02: om 19u30 bij Bas 
 
 


